

## Weekly Agenda (9) 09/11/2025 to 13/11/2025

### Admin Notes الملاحظات الإدارية

- بمناسبة إصدار تقارير الربع الأول، ندعو أولياء الأمور الكرام إلى التركيز على المستوى الحقيقي لأبنائنا الطلبة بدلاً من التركيز على العلامات وحدها. فالعلامات في هذه المرحلة الإعدادية ليست هدفاً بحد ذاته، بل هي أداة تساعدنا جميعاً -المدرسة والبيت- على فهم احتياجات الطالب بشكل أدق، وتقديم الدعم المناسب له في الوقت المناسب. نشكركم على تعاونكم وتفهمكم، ونتطلع إلى لقاءكم في اجتماع أولياء الأمور الأول يوم السبت القادم من الساعة 7:30 صباحاً وحتى الساعة 3:00 عصراً.
- سنتشرف باستقبالكم في الطابق الأول حيث سيكون التقسيم كالتالي:
  - قسم الأولاد: معلمي اللغة العربية واللغة الانجليزية
  - قسم البنات: معلمي الرياضيات والعلوم
  - باقي المواد: منطقة المختبرات
  - معلمي وحدة الدعم التربوي: في صفوفهم
- سيقوم مجلس الطلبة أول معرض لبيع المخبوزات غداً الخميس، 6 نوفمبر، خلال الفسحة الأولى والثانية. نأمل أن يشارك أبناؤكم وبناتكم للاستمتاع بأشهى المأكولات ودعم مبادرات مجلس الطلبة.

- On the occasion of issuing the First Quarter Reports, we kindly invite parents to focus on the actual level of our students, rather than concentrating solely on grades. At the middle school stage, grades are not an end in themselves, but rather a tool that helps both the school and the home to better understand each student's needs and provide appropriate support at the right time.

We thank you for your cooperation and understanding, and we look forward to welcoming you at the first Parent-Teacher Conference this coming Saturday, from 7:30 AM to 3:00 PM.

- You will be welcomed on the first floor, where the arrangement will be as follows:
  - Boys' Section: Arabic and English Teachers
  - Girls' Section: Math and Science Teachers
  - Other Subjects: Laboratory area
  - ESU Teachers: In their classrooms
- We are excited to announce that the Student Council will be hosting its first Bake Sale this Thursday, 6th of November, during the first and second breaks! We hope your children will join us to enjoy some tasty treats and support the Student Council's initiatives.

## Weekly Plans الخطط الأسبوعية

<b>09/11/2025 to 13/11/2025</b>	
<a href="#">Grade (5) Boys</a>	<a href="#">Grade (5) Girls</a>
<a href="#">Grade (6) Boys</a>	<a href="#">Grade (6) Girls</a>
<a href="#">Grade (7) Boys</a>	<a href="#">Grade (7) Girls</a>
<a href="#">Grade (8) Boys</a>	<a href="#">Grade (8) Girls</a>

[End of Agenda]